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BR.0002.43.2022                 

Nowa Sól, dnia 25 lutego 2022 r. 

 

Protokół nr 43/2022 

z XLIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 25 lutego 2022 roku 

przeprowadzonej w formie wideokonferencji 

 

XLIII sesja Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącego Rady 

Pana Jarosława Suskiego na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 528). 

 zawiadomienie – załącznik nr 1 niniejszego protokołu 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności. 

 lista obecności – załącznik nr 2 niniejszego protokołu 

 

O godz. 9:15 Przewodniczący obrad otworzył sesję i na podstawie list obecności stwierdził, 

że w sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi quorum i Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. Następnie Przewodniczący przywitał Starostę, Wicestarostę, Członków Zarządu oraz 

Skarbnika i Sekretarza Powiatu. 

 

Tytułem wstępu Przewodniczący Pan Jarosław Suski podzielił się refleksją w związku 

z agresją Rosji na Ukrainę, następnie przekazał głos Staroście Pani Iwonie Brzozowskiej aby 

omówiła kwestie dotyczące przygotowania powiatu nowosolskiego w zakresie pomocy 

obywatelom Ukrainy, z uwagi na fakt, iż wpływają już w tym temacie zapytania i interpelacje. 

 

Na wstępie Starosta Pani Iwona Brzozowska wskazała, iż powiat nowosolski współpracuje 

z dwoma miastami partnerskimi, którymi są  Iwano – Frankiwsk oraz Sambor. W środę tj. 

23 lutego 2022 r. meer Iwano – Frankiwska zwrócił się do powiatu nowosolskiego z apelem o 

solidarność i wsparcie. Wraz z prośbą przekazał listę najpotrzebniejszych rzeczy niezbędnych do 

obrony i ochrony ludności. Pani Iwona Brzozowska podkreśliła, iż taka informacja zostanie 

opublikowana na stronie powiatu nowosolskiego, aby społeczność mogła czynnie włączyć się w 

pomoc dla obywateli miasta partnerskiego Iwano - Frankiwska. 

Starosta wskazała, iż wspólnie z dyrekcją CKZiU „Elektryk” podjęta została decyzja 

o zorganizowaniu koncertu będącego gestem solidarności dla obywateli Ukrainy. Koncert 

„Solidarni z Ukrainą” odbędzie się w niedzielę 27 lutego 2022 r. o godz. 18.00 na hali sportowej 

CKZiU „Elektryk” w Nowej Soli. Współorganizatorem wydarzenia jest również Urząd Miasta 

Nowej Soli. Ponadto podczas koncertu zostanie przeprowadzona zbiórka pieniędzy przez 

wolontariuszy Polskiego Czerwonego Krzyża. 

Następnie Starosta Pani Iwona Brzozowska omówiła kwestie przyjęcia uchodźców 

z Ukrainy oraz wskazała docelowe miejsca schronienia: tj. sala gimnastyczna w Liceum 



Ogólnokształcącym w Nowej Soli oraz Internat w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 

w Nowej Soli. 

Radny Pan Zygmunt Muszyński podziękował Staroście Pani Iwonie Brzozowskiej za 

przekazane informacje, gdyż w dniu dzisiejszym złożył interpelacje w przedmiotowej sprawie. 

Następnie Radny Zygmunt Muszyński podzielił się wspomnieniami i doświadczeniami 

z 2014 roku, kiedy na Ukrainie wybuchł protest przeciwko władzy tzw. Majdan w Kijowie. 

(Ukraina miała podpisać w Wilnie układ stowarzyszeniowy z Unią Europejską, jednak ukraiński 

parlament, zdecydowała, że kraj do umowy nie przystąpi).  

Radna Pani Bogumiła Gramza poinformowała radnych o powstałej na profilu 

społecznościowym grupie „Lubuskie dla Ukrainy”, która została utworzona w celu przekazywania 

wszelkich informacji nt. pomocy, organizowania zbiórek, zapewnienia lokali mieszkalnych itp. na 

rzecz uchodźców z Ukrainy. 

Radny Pan Zygmunt Muszyński, w związku z licznymi pytaniami mieszkańców zapytał, 

gdzie można zgłaszać chęć wynajęcia mieszkania dla potrzebujących uchodźców z Ukrainy. 

Ad vocem Starosta wskazała, iż do dnia dzisiejszego tj. (25.02.2022 r.) takie zgłoszenia 

przyjmuje Powiatowy Zespół do Spraw Zarządzania Kryzysowego. 

W związku z wieloma zapytaniami mieszkańców gminy Kożuchów, Radna Pani Alina 

Śmigiel zapytała, czy istnieje możliwość przeprowadzenia mobilnej akcji poboru krwi 

w mniejszych miejscowościach gmin powiatu nowosolskiego? 

W odpowiedzi Starosta Pani Iwona Brzozowska wskazała, iż takie decyzje podejmują 

organizacje do tego powołane. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XLIII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przedstawienie planu remontów i modernizacji dróg powiatowych w 2022 roku wraz 

z informacją o zadaniach zrealizowanych w 2021 roku. 

4. Sprawozdanie z realizacji inwestycji Powiatu Nowosolskiego w roku 2021. 

5. Informacja w/s hałdy odpadów niebezpiecznych w Nowej Soli. 

6. Informacja w/s rekultywacji składowisk odpadów w Mirocinie Dolnym i Bobrownikach. 

7. Podjęcie uchwały w spawie udzielenia pomocy finansowej innej jednostce samorządu 

terytorialnego w roku 2022. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 2022 

rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

nowosolskiego na lata 2022 – 2035. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania 

sprawozdania finansowego za 2021 i 2022 rok Wielospecjalistycznego Szpitala 

Samodzielnego Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej w Nowej Soli. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

za trwały zarząd. /PZD/ 



12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

za trwały zarząd. /PUP/ 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

za trwały zarząd. /DPS/ 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej 

za trwały zarząd. /COPOW/ 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego numer 3 

w budynku przy ul. Witosa 18 w Nowej Soli wraz z udziałem w zabudowanej 

nieruchomości wspólnej, stanowiącej współwłasność Powiatu Nowosolskiego. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego numer 4 

w budynku przy ul. Witosa 18 w Nowej Soli wraz z udziałem w zabudowanej 

nieruchomości wspólnej, stanowiącej współwłasność Powiatu Nowosolskiego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej opracowania i wdrożenia 

Lokalnej Strategii Polityki Senioralnej. 

18. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowosolskiego 

za 2021 rok. 

19. Informacja z realizacji planu pracy Rady Powiatu Nowosolskiego w roku 2021. 

20. Sprawozdania z realizacji planów pracy komisji Rady Powiatu Nowosolskiego w 2021 r. 

21. Przyjęcie planów pracy komisji Rady Powiatu na rok 2022. 

22. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

23. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

24. Sprawy różne. 

25. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 3. 

Przedstawienie planu remontów i modernizacji dróg powiatowych w 2022 roku wraz 

z informacją o zadaniach zrealizowanych w 2021 roku /załącznik nr 3/. 

Rada zapoznała się z planem remontów i modernizacji dróg powiatowych w 2022 roku 

wraz z informacją o zadaniach zrealizowanych w 2021 roku. 

 

Ad. 4. 

Sprawozdanie z realizacji inwestycji Powiatu Nowosolskiego w roku 2021. /załącznik nr 

4/. 

Rada zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji inwestycji Powiatu Nowosolskiego 

w roku 2021. 

 

Ad. 5.  

Informacja w/s hałdy odpadów niebezpiecznych w Nowej Soli. /załącznik nr 5/. 

Rada zapoznała się z informacją w/s hałdy odpadów niebezpiecznych w Nowej Soli. 

 

Ad. 6. 

Informacja w/s rekultywacji składowisk odpadów w Mirocinie Dolnym i Bobrownikach. 

/załącznik nr 6/. 

Rada zapoznała się z informacją w/s rekultywacji składowisk odpadów w Mirocinie 

Dolnym i Bobrownikach. 



 

Ad. 7. 

Skarbnik Powiatu Pan Emil Chwiałkowski przedstawił projekt uchwały w spawie 

udzielenia pomocy finansowej innej jednostce samorządu terytorialnego w roku 2022 wraz 

z uzasadnieniem. /załącznik nr 7/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jarosław Suski przeprowadził głosowanie imienne 

wyczytywał nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej a radni oddawali głosy /imienny wykaz 

głosowania zał. 8/. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

„za” – 21, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Uchwała nr XLIII/276/2022 załącznik nr 9 niniejszego protokołu. 

Ad. 8. 

Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Powiatu Nowosolskiego na 2022 rok wraz z uzasadnieniem. /załącznik nr 10/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

„za” – 21, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 11  

Uchwała nr XLIII/277/2022 – załącznik nr 12  niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. 

Pan Emil Chwiałkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu nowosolskiego na lata 2022 – 2035 wraz z uzasadnieniem. 

/załącznik nr 13/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

„za” – 20, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę.  



Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 14 

Uchwała nr XLIII/278/2022 załącznik nr 15 niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. 

Naczelnik Wydziału Oświaty Kultury i Spraw Społecznych Pani Bogumiła Sadowa 

zreferowała projekt uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania 

sprawozdania finansowego za 2021 i 2022 rok Wielospecjalistycznego Szpitala Samodzielnego 

Publicznego Zakładu opieki Zdrowotnej w Nowej Soli wraz z uzasadnieniem. /załącznik nr 16/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Pan Łukasz Kempa 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

„za” – 21, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę. 

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 17  

Uchwała nr XLIII/279/2022 załącznik nr 18  niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Pani Agnieszka Foltyn – 

Kupny przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłaty rocznej za trwały zarząd wraz z uzasadnieniem. /PZD//załącznik nr 19/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

„za” – 21, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 20 

Uchwała nr XLIII/280/2022 załącznik nr 21  niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. 

Pani Agnieszka Foltyn – Kupny przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej za trwały zarząd wraz z uzasadnieniem. /PUP//załącznik 

nr 22/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

„za” – 20, 

„przeciw” – 0, 



„wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 23 

Uchwała nr XLIII/281/2022 załącznik nr 24  niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. 

Naczelnik Pani Agnieszka Foltyn – Kupny zreferowała projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej za trwały zarząd wraz z 

uzasadnieniem. /DPS//załącznik nr 25/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

„za” – 21, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 21 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 26 

Uchwała nr XLIII/282/2022 załącznik nr 27  niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. 

Kolejnym tematem jaki zreferowała Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

i  Nieruchomościami był projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłaty rocznej za trwały zarząd wraz z uzasadnieniem.. /COPOW//załącznik nr 28/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

„za” – 20, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 29 

Uchwała nr XLIII/283/2022 załącznik nr 30  niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. 

Pani Agnieszka Foltyn – Kupny omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż lokalu użytkowego numer 3 w budynku przy ul. Witosa 18 w Nowej Soli wraz z udziałem 

w zabudowanej nieruchomości wspólnej, stanowiącej współwłasność Powiatu Nowosolskiego 

/załącznik nr 31/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

„za” – 19, 



„przeciw” – 0, 

„wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 32 

Uchwała nr XLIII/284/2022 załącznik nr 33  niniejszego protokołu. 

Ad. 16. 

Kolejny temat jaki zreferowała Pani Agnieszka Foltyn – Kupny był projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego numer 4 w budynku przy ul. Witosa 

18 w Nowej Soli wraz z udziałem w zabudowanej nieruchomości wspólnej, stanowiącej 

współwłasność Powiatu Nowosolskiego /załącznik nr 34/. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i  Rynku Pracy Pan Przemysław Ficner 

przedstawił opinię komisji – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

„za” – 20, 

„przeciw” – 0, 

„wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało __ radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 35 

Uchwała nr XLIII/285/2022 załącznik nr 36 niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. 

Wiceprzewodniczący Skarg, Wniosków i Petycji Pan Mariusz Stokłosa przedstawił projekt  

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej opracowania i wdrożenia Lokalnej Strategii 

Polityki Senioralnej wraz ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  /załącznik nr 37/ 

Członek Zarządu Pani Sylwia Wojtasik przedstawiła argumenty przemawiające za 

nieuwzględnieniem petycji.  

Radny Pan Mariusz Stokłosa, Członek Zarządu Pani Sylwia Wojtasik oraz radny Pan 

Andrzej Ziarek podjęli dyskusję w temacie uzasadnienia do niniejszego projektu uchwały. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

„za” – 9, 

„przeciw” – 10, 

„wstrzymuję się” – 2. 

Głosowało 21 radnych. Rada nie podjęła uchwały.  

 

Ad. 18. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Powiatu Nowosolskiego 

za 2021 rok /załącznik nr 38/. 

 

Ad. 19. 

Informacja z realizacji planu pracy Rady Powiatu Nowosolskiego w roku 2021 /załącznik 

nr 39/. 

 

 



Ad. 20. 

Sprawozdania z realizacji planów pracy komisji Rady Powiatu Nowosolskiego w 2021 r. 

/załącznik nr 40/ 

 

Ad. 21. 

Przyjęcie planów pracy komisji Rady Powiatu na rok 2022. /załącznik nr 41/ 

 

Ad. 22. 

Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. /załącznik nr 42/ 

 

Ad. 23. 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Ad. 24. 

W sprawach różnych Radny Pan Przemysław Ficner poprosił o przedstawienie sytuacji 

w Domu Pomocy Społecznej w Kożuchowie w związku z doniesieniami prasowymi nt. 

wydawanych posiłków regeneracyjnych dla pracowników placówki. 

Członek Zarządu Pani Sylwia Wojtasik oraz Starosta Pani Iwona Brzozowska  

przedstawiły agendę spotkania z przedstawicielem NSZZ „Solidarność” Panem Rafałem 

Jaworskim, którego tematem była sytuacja kadrowa i ekonomiczna placówki oraz kwestia 

posiłków regeneracyjnych przydzielanych pracownikom. 

 Radny Pan Przemysław Ficner zawnioskował o zorganizowanie spotkania z właścicielami 

gruntów położonych przy ścieżce rowerowej relacji Nowa Sól – Nowe Żabno, w związku 

z brakiem zjazdów na niniejsze nieruchomości.  

 Starosta Pani Iwona Brzozowska potwierdziła, iż takie spotkanie zostanie zorganizowane. 

 Radny Pan Mariusz Stokłosa poprosił o przedstawienie wniosków jakie zostały złożone do 

drugiego i trzeciego naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład. 

 Starosta Pani Iwona Brzozowska wskazała, iż Powiat Nowosolski złożył do drugiego 

naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych następujące propozycje inwestycji:  

 rozbudowa drogi powiatowej nr 1022F Tatarki – Uście – granica powiatu; 

 budowa ścieżki rowerowej relacji Nowa Sól – Siedlisko; 

 budowa ścieżki rowerowej relacji Nowa Sól – Bytom Odrzański; 

 Natomiast do trzeciego naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski 

Ład: Programu Inwestycji Strategicznych (Edycja trzecia – PGR) zostały złożone następujące 

propozycje inwestycji: 

 zagospodarowanie terenu przyległego do budynku szkoły ul. Kościuszki 28 w Nowej 

Soli  wraz z przejściem łączącym budynki szkoły przy ul. Piłsudskiego i ul. Kościuszki; 

 rozbudowa budynku szpitala o dodatkowy szyb windowy wraz z przebudową istniejącego 

łącznika pod potrzeby bloku operacyjnego. 

 

Ponadto Starosta Pani Iwona Brzozowska wskazała, iż pierwotnie Dyrektor nowosolskiego 

szpitala zawnioskowała o złożenie wniosku na zakup rezonansu magnetycznego. Następnie po 

przeprowadzonych rozmowach z przedstawicielem Banku Gospodarstwa Krajowego, postanowiła 



zmienić wniosek na rzecz rozbudowy budynku szpitala o dodatkowy szyb windowy wraz 

z przebudową istniejącego łącznika pod potrzeby bloku operacyjnego. 

 Radny Pan Mariusz Stokłosa poprosił o przesłanie pisma Dyrektor zawierającego 

rezygnację z rezonansu.  

 Radny Pan Krzysztof Galerczyk zapytał, czy w związku z podpisaniem przez powiat 

nowosolski umowy na świadczenie usług lekarza koronera zgłaszane były potrzeby w tym 

zakresie? 

 Członek Zarządu Pani Sylwia Wojtasik udzieliła odpowiedzi. 

 

Ad. 25. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 10:53 Przewodniczący Rady 

Powiatu zamknął XLIII sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 

 

 

protokół przygotowała: Magdalena Koza 
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